
Referat styremøte  torsdag 27.8 stemtjønn. 

 

Til stede : Bjørn Mølland , Svein Jåtun , Ole H. Eidså , Nils Finnstad  og Kåre G. Brekke 

                   Ikke til stedet ; Alf o. Skeivoll , Øystein Skisland og Henry Øvland. 

 

Sak 1 – Sørlandskula. Det blir møte mellom alle arrangørlagene om mulig gjennomføring grunnet                                               

Corona pandemien.  Kommer tilbake med mer innformasjon etter møte.   

 

Sak 2 – Kulefangere 15 m.  Det blir dugnad på innendørs banen førstkommende torsdag 03.09. klokka 

17.30.   Det blir behov for flere kvelder med snekring og rydding.  Før innendørs sesongen kan starte. 

  

Sak 3 – 100 m ute. 100 m komite, bør få inn noen anbud på ny skyttergrav som kan brukes til å søke 

om tippemidler og støtte. Og begynne å planlegge bygging av ny.  Det haster, gammel grav er i dårlig 

stand. 

 

Sak 4 –  Monte Carlo skyting innendørs, nytt program. Liggende for alle.   

 

Sak 5 – Diverse.  Nils får besøk 31.10 på innendørsbanen av en forening som vil prøve. Det blir behov 

for hjelp av flere da.  

 

         --Diverse. Lagspokal program, det er blitt diskutert om programmet er riktig ang. 100 m 

skyttere.    De som ikke er enige kan komme med nye forslag til årsmøte.    

 

        --  Diverse, rydde på gammel 300 m standplass.  Lage ett lokket rom til felt skiver.  


